
J3atnfjord Vassverk A/L har i året 1968 innkalt til 8 styrem0ter og ;2
generalforsamlinger.
~yv av styremøtene har vart ~vholdt l Badet, menSdet 8,blev avholdt hos
formannen. De 2 generalforsamlingen' har begge vart avho ldt i Batnfj ord

- Ungdomshus .
Styret har for 1968 hatt følgende sammensetning: Anders ~ren f'ormann,

. Leif As tad, nestformann, øvrige at yremedlemmer har vært Audun Silseth,
Oskar Solenes, Steffen Sæthre Eikenæs, Kristian J. Harstdd, og Andres
:MM-HM Harstad~
Avståing av grunn og vassrettigheter.
Det var naturlig at arbeidet med å skaffe tapperettigheter og fri grunn
tilledningsnettet ville ta lang tid. j~rets 3 første styremøter gikk
derfor utelukkende til med dette arbeide. Imidlertid lykkes det å komme
frem til enighet med oppsitterne på Astad om Astadvahhet og eller)om grunn
Iit ledninger, armleggsvei etc. og det result!:Lt som blev oppnådd er det
all grunn til å være fornøyd med.
Når det gjeller avståing av fri grun til Ledn ingsne t tet ellers hvor ledning
nettet må gå har også dette gått greit. Imidlertid ·e1' det en grw..neier som,
ikke er villig til å gi grunn. fritt, og her må styret fremme ekspropirCi-
sjon sak, dette er noe vi i det lengst vil ba ungått men det ser ut til
at vi ikke kan komme forbi dette.
Anbud - og bortsetting av anbud.
Det var ing. Hågenstad ved rØrleggerforretningen Albert Olsen Eftf. i
Trondheim, sammen med komuneingeniør Hanssen, som har utarbeidet tegninger,
traseer, og profiler, for vårt vassverk.
I vårt styremøte den 25 juli forelå tegningene. Komuneingeniør Hanssen la
på samme møte frem forslag til anbudsir..nbydelsefor såvel graving og mon-
tering som for rØr og rØrdeler. Styret bestemte sig for å avertere anbuds-
innbydelse i Romsdalsposten, Tidens Krav og Romådals Budstikke.
Anbudet blev utsendt til beregning med at eternitt skulle nyttes. Vi fikk
i m~llomtiden ett meget gunstig tilbud fra Rieber & SØn Plastindustri,
Ber/enpå å nytte P. W.C rikett rør ,
På styremøte den 28 aug blev anbudene åpnet. det Velr da inkommet 4 anbud
på levering av rØr og rØrdeler, og 5 anbud på graving om monteriYlg. Styret
var intresert i å få anbudene omregnet til hvad de t vill komme på med
P.W.C r0r.
Den 3. september var det nytt styremøte og da var anbudene inrrtr?5EiOtomreg-
net til P.W.C rØr, og anbudene blev endelig bortsatt slik:



A. graving og montering til Leif Astad og H9.ns skeid, med Ole K.
Bjerkeaet som underent repenar for anbudets bokstav C.

B. Rør og rØrdeler til rørleggerfirmaet Albert Olsen Eftf l

Trondheim.
S(yret bestemte sig for å nytte P.W.C. rØr for det skulle vise Slg at
entrepenørene hadde senket sitt anbud tilsvarende merkostnaden for
P.\R.C. rør. Dertil kommer at Rieber & SØn Plastikindustri har gitt
oss garantier for rØrene holdbarhet og levetid. Formannen i styret ble
så pålagt å oprette kontrakter med entrepenørene og med leverandøren
av rØr og rørdeler. Videre blev det bestemt å opprette postgiro,
og melde Batnfjord Vassverk til Firmaregistret. På samme møte blev
det også tilsett kasserer og revisorer.
Ir!! styremøte den 5. desember blev kontraktene. godkjendd3 og de er
underskrevet Il. desember samme år av begge entrepenører.
Teknisk hjelp
Vi har ingått avtale med Gjemnes komune om å betale intill kr.
10,000,- for å nytte komuneingeniØren til vår tekniske konsulent.
Komunen vil så leie hjelp til komuneingeniøren for det vi er villig til
å betale. Dette fandt styret var em meget gumstig ordning for vass-
verket.
Generalforsamlingene:
Vassverket kallet inn til generalforsamling den ~~lx~~~t~~.Her blev
det foretatt valg av styre m.v. Det sittende styre fikk så i oppgave
å utarbeide forslag til vedtekter for vassverket.
Den 30. mars 68 var det generalforsamling igm~MX 19Jsn og her blev
styrets framlegg til vedtekter vedtatt. De er sener trykket og ut-
sendt til samtlige andelshavere.
Arbeidet settes igang.
Entrepenørene var ivrige etter å få sette igang a.rbeidetmed gravigg
Det blev derfor innkjøpt rØr slik dt vi kunne få legge over " 8tor-
elva mens den ennu var liten etter den lange tørkeperiode som var
siste sommer. Godværet fortsatte og arbeidet blev holdt igang fcJ..ktisk
til jul, b9.reavbrutt ca 14 dager i november på g.d. sne og kulde.
Søknader om stØnader og lån~
Styret har sørget for at søknader om stønad både til vassverket og til
den enkelte andelseier er innsendt.
Når det gjeller hovedsøknaden til Landbruksdepartementet var.formarillen
personlig i Oslo med denne. Samtidlig med at søknad om lån kiRY i
Postsparebanmen blev ventilert og innlevert.



Alle slike saker tar sin tid, men styret har fulgt opp og maset i
tide og utide på de forsk~ellige institusjoner.
Den 3. oktober sendte vi ut krav om innbetaling av l. termin på andel.
Det er all grunn til å være fornøyd med resultatet, selvf01gelig er det
endel som enr.u ikke har betalt, men de er sannelig ikke mange og de
kommer nok.
Den 18. desember fikk vi beskjed fra Landbruksdepartementet gjenom
fylkesmannen om at vi var tilstått kr. 200,000,- i statstilskott pa
vassverket.Dette var nok noe mindre en finansieringsframlegget vårt
hadde regnet med, men det er all grunn til å være fornØyd.
Fra Homsdal Branntrygdelag og Norges Brandkasse har vi på våre
søknader fått tilsagn om tilsammen 40,000,- noe som først blir
utbetalt når anlegget er ferdig,
Fra Norges Postsparebank har vi flitttilsagn om det lån vi s0kte om
Vi regner med å få det utbetalt til l. juni 1969.
Dersom vi ikke heretter m,6terpå alt for store uforutsette hindringer
skulle det være all mulig grunn til å tro at det skal være mulig å
fullføre vassverket etter pl.anene, selv med svikt som vi ida.ger
kjendt med.


